
Referat 
Dagsorden for Skolebestyrelsesmøde på Filstedvejens Skole. 

Dato: 26. april 2021 

Tid: kl. 17:00 – 19:00 

Mødested Dagsorden Talerække Referent Forplejning Tidtager Fraværende 

RW Lotte Falk Petersen 

Jonas Moltzen-Juul 

Wilas Steen Nielsen 

Josefine Knudsen 

Afbud: Lotte Falk Petersen 

Ordstyrer: Formanden 

Forkortelse af deltagende medarbejdere: 

PR: Peter Rasmussen, RW: Rolf Wesselhøft, CP: Caroline Pedersen, JK: Josefine Knudsen, HA: Helle Andersen 

Fra elevrådet: Formand: Jonas Moltzen-Juul, næstformand: Wilas Steen Nielsen 

Forældrerepræsentanter: Sidse Kristensen, Jesper Andersen, Pernille Sønderby Nielsen, Susi Bolander, Mona Buss Buksti, Nanna Tribler, 

Monica Clemmensen, Sanni Jørgensen 

Tid Emne og ansvar Hvad 
skal vi 
udrett
e? 
(O/D/
B) 

Proces Referat/noter/beslutning 

Elevråd Skolen har fået midler til elevrådet. Det drejer sig om 6600 kroner. 
RW indkalder elevrådet for at høre, hvad de ønsker pengene skal bruges til. 

MEET



 Status Corona   Ændret procedure ved positive testsvar på kviktest:  

Man sendes hjem i selvisolation og til PCR-test, og først hvis den også er positiv sendes nære kontakter hjem. 

Det skyldes, at der er mange falsk-positive testsvar på kviktests. 

Skolens teknisk-service personale har været hjemsendt i selvisolation. Skolen fik vikarer fra andre skoler og 

opgaverne blev løst. 

 Forslag til organisering af 

Klasseforældreråd og 

Elevråd: Fremlægges på 

mødet 

 

  PR fremlægger forslag: 

 

Elevråd På Filstedvejen: 
- 3 alrums møder. 
- 2 fælles. 
- Formandsmøder: Her ”klædes” formand og næstformand på til Skolebestyrelsesmøderne. 
- Der udfærdiges kommissorie med eleverne. 
- Der tilknyttes en leder og elevrådskontaktpersoner.  

 
Input fra skolebestyrelsen: 

- Vigtigt med engagerede voksne omkring elevrådet 
- Måske skulle elevrådet stå for et fælles projekt, som de skal arbejde sammen om 

 
Forslaget om elevråd er godkendt og ledelsen arbejder videre med opgaven. 
 
 
STOR-Klasseforældreråd: 

- Der afholdes et årligt fælles klasseforældreråd i hvert alrum. 
- Repræsentanter fra Skoleledelsen og Skolebestyrelsen deltager på nævnte. 
- Dagsordenen udfærdiges i fællesskab – Afdelingslederen er tovholder herpå. 
- Referater synliggøres. 
- Alrum 1 – 2 – 3 og DUS følger dette. Alrum 4 planlægges individuelt. (dvs. der etableres forældreråd i DUS) 

 
Forslaget om elevråd er godkendt og ledelsen arbejder videre med opgaven. 

 Planlægning af kommende 

skoleår: 

- Nyt vedr. 
klasser mm. 

  Kommende 8. årgang bliver lagt sammen fra fire til tre klasser. Processen er i gang. 

Der bliver tre klasser med 22 elever i hver. De nye klasser meldes ud til elever og forældre senest 1. juni. 

 

Input fra skolebestyrelsen: Gerne mere niveaudelt undervisning på tværs af klasserne, så alle elever bliver udfordrede. 



- Hvad er på 
blokken / 
indsatsområder 

 

 

Vi fortsætter udviklingen af vores DUS og er meget fokuserede på skoleopstarten. 

Der bliver f.eks. fire børnehaveklasseledere til de kommende tre 0. klasser, så vi kan styrke samarbejdet omkring 

vores skolestartere. 

 

Vores RO-indsats bliver genoplivet, da den havde god effekt sidst. 

 

 PLL Professionel-

Læringsledelse: Ledelsen er 

på uddannelse – Hvorfor gør 

det en forskel for børnene på 

Filstedvejens Skole. 

 

  Orientering om Aalborg Kommunes satsning på Professionel Læringsledelse (PLL) 
Filstedvejens Skole er med, og ledelsen klædes på til at kunne arbejde endnu mere systematisk med alle elevers 
læring. 

 Orienteringer: Formand - 

Leder - Personalet 

 

  Formand:  
Forældrerepræsentant Lotte Falk Petersen træder ud af bestyrelsen. 
Suppleant Monica Clemmensen indtræder i stedet. 
 
Skoleleder: 

- Madkundskabslokalet bliver renoveret. 
- Vi skal gennemføre nationale tests. 
- Skolen slår en stilling som matematiklærer i indskolingen op 
 

Personale: 
Intet 

 Eventuelt   - Dejligt at høre, der kommer en ekstra børnehaveklasseleder på 0. årgang. 
- Ærgerligt at afløbene/drænene rundt om skolen er fyldte med sand, sten og grus. Kan de renses op? 
- Kan skolen være aktive ift. processen om en mulig ny hal i Vejgaard? 
- Ros til den flotte udsmykning med kridt på stolperne i skolegården. 
- Kommunikationen omkring skoleboden kan blive bedre, så den får mere opmærksomhed. 

 

 Næste møde 

 

  Torsdag den 27. maj 2021. 
Vi håber at vi kan mødes fysisk på skolen til næste møde. 

 

 

 



 

 


